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  תודה מראש!!!

 

 ועינכם אל תחוס על כליכם... אל תטעינו את הרב קו... סעו במוניות...
לאחר שיוסף הצדיק התוודע לאחיו ואמר להם: אני יוסף... הוא זירז אותם ללכת כמה שיותר מהר ולהביא את אבא יעקב 

 "ועינכם אל תחוס על כליכם כי טוב כל ארץ מצרים לכם הוא..."אליו למצרים... הוא סיים את דברי הזירוז במשפט עוצמתי: 
למצרים חשבתם  הדרך  תבינו: עד היום הייתם מחושבנים על השקל... כשעשיתם אתמה  יוסף מתכוין לומר לאחיו??? 

דולר פחות... וכשנסעתם ברכבת חישבנתם את הרב קו  011ה עוד פעמיים האם לקנות כרטיס טיסה דרך ירדן וזה יעל
 האם כדאי לעשות יומי או הלוך חזור... 

ולהכניס לראש ולקלוט  בראש סוויץה את אבל כעת אתם צריכים לעשות נכון?? נכון ככה עשיתם עד עכשיו???
חבל   לעשות דקדוקי עניות... !!! אין טעם!!ל טוב ארץ מצרים לכם הוא..."כככככשההההלו... אנחנו המשפחה של יוסף ו"כ

ת ועל הזמן... חבל על החשבונות... מכאן ואילך כסף זה הדבר הכי זול... מהרו מהרו להביא את אבא... תסעו עם מוני
  שאפילו לא יעשה מונה... שידפוק מחיר... העיקר כי גז חיש ונעופה... ספיישל הלוך חזור... אל תתמקחו איתו אפילו... 

--- 

בשעות יותר  ם האלו אמר יוסף לאחיו!!! אבל לא רק!!! ככל הנראה את המשפטים האלו הוא גם שינן לעצמואת המשפטי
וד שלחו אותו לבית קשות... בשעות שבהם הכל היה נראה שחור... לאחר שיוסף עמד בניסיונות הכי קשים ואחרי הכל ע

אם היה כדאי כל הסיפור? תראה איך הפסדתי מכל ההתגברות היה ליוסף רגעים קשים... מה יהיה איתי?? ה הסוהר...
 שלי?? 

שינן לעצמו: אם אני עמדתי בניסיון אז ה' מחשיב אותי כמו כל העולם... אני צדיק  אבל ליוסף היה בטחון גמור בה'!! והוא
את זה?? אפילו לא בכיוון??? יסוד עולם... כל העולם עומד עלי... ממילא כל טוב ארץ מצרים לי הוא!!!! אה... אני לא רואה 

לא ימנע טוב להולכים בתמים!!! לא ימנע טוב!! לא ימנע יום יבא וזה יתגלה... כי שמש ומגן ה' אלוקים חן וכבוד יתן ה', 
גם אם עמדתי בניסיון כ"כ קשה ולא רק שלא קבלתי פידבק אלא קבלתי סטירה  לא ימנע טוב!!שמעתם??  טוב!!!

לבור בית האסורים רק בגלל זה... התברר שאני רק מפסיד בגלל הנטירת יסוד שלי.. אבל אני לא בפרצוף... זורקים אותו 
חוזר בי!! אני מאמין באמונה שלימה שברגע שנהייתה מרכבה לספירת יסוד!!! הרי צדיק יסוד עולם וכל טוב ארץ מצרים 

הסוהר לחשוב על זה... יש לו הרבה הזדמנויות לי הוא... ככה יוסף משנן לעצמו ומשנן... ויש לו הרבה הרבה שעות בבית 
לתהות על הראשונות... לחשוב אולי כן להיכנע ליצרים... פוטיפר מגיע גם לשם )כך מבואר במדרש( ומראה לו את דלת 
היציאה מבית הסוהר... רק תכנס לרשת... רק תפרוץ את החסימה... רק תקנה שוב את הבגד שממנו פרשת ועזבת וברחת 

ליוסף יש שתים עשרה שנים תמימות להתבשל בעצמו!!! והמסקנה שלו אחת ועקבית: אני לא אפסיד מזה  החוצה...
 שנהייתי צדיק יסוד עולם... 

ואז הגיע היום שויריצוהו מן הבור... והנה כעת יוסף עומד מול אחיו וכל כמה דקות הוא צריך לפרוש לחדר בשביל לבכות... 
! תראו לאן הגעתי בזכות השמירה האדוקה על הקדושה שלי... עכשיו כולכם צריכים אחי: תראו מה זה כח של קדושה!!

להגיע כאן לארץ מצרים... כולכם צריכים להתחיל את שעבוד מצרים... אני רוצה לתת לכם את משפט המחץ... את 
 ם לכם הוא!!הכותרת שתלווה אתכם לאורך כל הדרך בגלות מצרים: ועינכם אל תחוס על כליכם כי טוב ארץ מצרי

גם ברגעים הקשים ביותר... גם כשנראה לך שאתה מפסיד ומפסיד ורק מפסיד מזה שאתה שומר על קדושתך... תדע לך 
שכל ניסיון כזה... וכל רגע שאתה נאלץ לנשוך את שפתיך ושוב להפסיד למען הנאמנות לה'... תדע לך שאתה כעת 

ס של העולם!!! הבוס של העולם רוצה שידוך... והוא לא מתחתן עם בעיצומה של עוד פגישה לקראת סגירת שידוך עם הבו
כל איזה טיפשה... שהיום הוא סוגר איתה שידוך ומחר היא מגישה לו שטר מיאון... הבוס של העולם רוצה לראות 

.. ויום נאמנות... ואתה מפסיד!!! בטח שאתה מפסיד... אבל עוד פגישה הסתיימה בהצלחה... עוד קשר נאמנות נרקם כאן.
אחד אבא שבשמים פשוט יקח אותך בציצית ראשך ויגיד: אתה בן זוג שלי!! קח פנקס צ'קים על חשבוני... ואתה יכול 

  לחתום על איזה סכום שאתה רוצה... 

  את המשפט הזה צריך בחור קדוש או אברך בן עליה להפנים!!!!
יש לזה מחיר!!! אבל  ולא להיכנע לפגעי טכנולוגיה שונים...עליון להתנתק  מאמץ ה שומר על העיניים... אתה עושהכן... את

יש לפעמים רגיש מחוץ לעניינים... וחוץ מהמחיר של ההתמודדות... יש גם מחיר של תדמית... יש גם מחיר שאני מ
כי טוב כל יהודי קדוש, ועינך לא תחוס על כליך זה יוסף הצדיק פונה אליו ואומר:  שיקולים כספיים...   אז זהו!! שבשביל

 ארץ מצרים לך הוא... 
ז כן!!! קדושה ושמירת הברית הולך טוב עם עשירות מופלגת!! ככה זה ע"פ קבלה... וככה רואים להדיא בתורה: ויוסף א

אין לנו את הרשות להתחיל להשתולל ולנסוע עם מוניות על חשבון הברון...  אז רק נסייג את הדברים:הוא המשביר... 
ום חלום ויריץ אותנו מן הבור... )אנחנו לא מספיק יכולים לסמוך על מדת הבטחון שלנו.. וגם אין לנו ולחכות שפרעה יחל

רשות(  אבל מה שכן... למאי זה כן נפקא מינה?? לדקדוקי עניות!!! למקומות שבהם אנחנו מחושבנים על כל שקל... כאן 
משופר... אנחנו היינו אמורים נו באופן כללי הוא לא הכי מותר לנו לטפוח לעצמנו על השכם ולומר: כן!!! המצב הכלכלי של

להיות מודאגים איך נסתדר בעתיד... איך נחתן את הילדים ומה יהיה... כן!!! ככה היינו אמורים לעשות!!!! אבל היות ואני הולך בדרכו של 
ך בדרכי... אמשיך ללכת בתומי... אמשיך לעמוד על יוסף... אז יש לי תכנית חסכון שקוראים לה יוסף הוא המשביר... וה' יעזור... אני אל

 כל העקרונות הרוחניים שלי בלי פשרות... והוא יתברך יום אחד יביא לי עד הבית את "כל טוב ארץ מצרים..."
 בגיליון זה... 4-3ההמשך בעמוד 
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 בותי: ניסים!!!!ר ...הרואה "מסכת מגילה" בחלום נס נעשה לו

אנחנו בבת אחת ניפול עמוק לתוך האבלות של תשעה שבוע זה בדף היומי יגיעו לפתע רגעים קודרים... סוף ב
שרגע  כבר חונכנו מסוף מסכת תענית... אבל לא להיבהל!!!! בחנוכהבאב... כן דיני האבלות של ט"ב מקומם 

דפים של אבלות  ולבוקר רנה.. יהיו לנו בסה"כ שתים וחצי באפו חיים ברצונו... גם אם בערב ילין בכי אזי מיד
 של ט"ב... 

שיהיה ועכשיו  העליצה והשמחה והמלאה בישועות מגילהמסכת --ומיד אח"כ אנחנו נכנסים בסערה!!! ל
ברור: אם רבבות אלפי ישראל מתחילים כעת בחודש טבת ללמוד מסכת מגילה ועוסקים בכל המצוות שנתקנו 

... פשוט וברור שזה מעורר שפע של ניסים ונפלאות מעין מה שה' עשה איתנו אז בימים ההם לנו מאהבת הנס
!!! כי גם עסק התורה מעוררת שפע וגם הזמן מעורר שפע... ועסק התורה ויתכן שאפילו יותר בזמן הזה...

שראל לומד מעורר יותר שפע מאשר הזמן... כך שפורים זה תאריך ומסכת מגילה זה תורה... כך שאם כלל י
)ומישהו אפילו הולכים להיות תפוסים... בעזרת ה' ובשמחות אצל כולם...   מסכת מגילה זה אומר שהאולמות

בחג השבועות, לכבוד מתן תורה אנחנו קוראים את ההפטרה שהרי ... הוכיח לי שעסק התורה מעורר שפע יותר מהתאריך בעצמו
ממקומו..." לעומת זאת בפרשת יתרו שזה אמנם לא התאריך של מתן תורה...  שמדברת על מעשה מרכבה שמסיימת ב"ברוך כבוד ה'

אבל סו"ס לומדים מתן תורה... אה... ככה? אז ההפטרה היא מנביא ישעיה שגם שם מדובר על מעשה מרכבה ששם כתוב: קדוש קדוש 
קת במתן תורה מקבלת את ההפטרה היותר שה שעוסקדוש ה' צבקות... וכידוע: "קדוש" זה יותר חשוב מ"ברוך..." זאת אומרת: הפר

עוד מילה אחת הגמ' בברכות אומרת: הרואה מגילת אסתר בחלום נס נעשה  חשובה מיום מתן תורה בעצמו... ודו"ק(
לו... כתוב כאן שמפגש עם מגילת אסתר מעורר ניסים... אז קדימה... נכנסים לבית המדרש... שוקעים במסכת 

 : אנחנוכידוע אגב: יש לי הצעה מעניינת:ה בלילות ולראות ישועות בימים...  מגילה... מתחילים לחלום עלי
שנה מעוברת... וממילא בי"ד באדר א' יש לנו פורים קטן... ואילו בי"ב בשבט יש לנו סיום של מסכת מגילה... ב

סיום... ממילא  וכבר בדקתי... זה יוצא יום חמישי בערב )שלפני יום ששי קצר...( לאף אחד לא יהיה זמן לערוך
  בי"ד בשבט!!!זה ידחה למוצאי שבת ש.. שחל בדיוק 

קטן...  פורים גדול ולא פורים בי"ד באדר ב' יש פורים!!! לא ככה יש לי רעיון... בא נעשה פורים המשולש!!!אם 
?? ולגד ד בשבט זה יהיה פורים גדול!!! למהבא נחליט שבי" קטן!!!בי"ד באדר א' יש פורים  ואילו פורים!!!

 קדימה... יוצאים לדרך...סיימנו מסכת מגילה... בטח... 
--- 

אז רק סקירה קצרה על מסכת מגילה... אז ככה: פרק ראשון של מסכת מגילה מתחלק לשלושה חלקים!! 
שונה מחנוכה...  תאריך של פורים!! כידוע פורים זהקביעת ההחלק הראשון מתמקד בהלכות פורים... בעיקר ב

יש אופציה של חמשה תאריכים!!!  יום אחד... אבל ליום האחד הזה נה ימים ואילו לפורים ישלחנוכה יש שמו
 י"א י"ב י"ג י"ד ט"ו... 

... זה בסה"כ שתים וחצי דפים!!! אבל אל תוותר עליהם... זה יוצא בדיוק בט"ז ואז מגיע החלק השני של הפרק
קטנטנות  מבזק של טעימות דפים האלו?? יש שםי"ז טבת... בדיוק בתחילת שובבי"ם... מה יש בשתים וחצי 

אין בין אדר ראשון לאדר  אין בין!!הכל מתחיל ממשפט אחד על פורים:  משתים עשרה סוגיות שונות בש"ס...
המשנה מביאה רשימה של עוד אחד עשרה דברים שגם  ואז קריאת המגילה ומתנות לאביונים.. שני אלא

ואין בין ספרים לתפילין למזוזות... בקיצור:  אלא אוכל נפש בלבד... "ט לשבתאין בין יו עליהם נאמר: אין בין!!!
לו שהוא זכה לקבל  קצר ומרתק!!! ממש בגדר טועמיה חיים זכו.... מי שילמד את הדפים האלו בעיון... שידע

ים סוגיות שונות לגמרי בש"ס... ואז מגיע החלק השלישי שזה האגדות של המגילה... שבע דפ 21-טעימה ב
 מלאים וגדושים בכל דרשות חז"ל על מגילת אסתר...

שבע דפים של חיים קלים אמנם!!!! אבל מי שיש לו טביעת עין מבין שאגדות זה לא צחוק... חז"ל השקיעו 
 הרבה דיו ודם על האגדות האלו ולרבינו המהר"ל מקדיש לזה ספר שלם...

---   
דמסכת  פרק ג'רה?? שאנחנו מתחילים מה הבשו יתו בשורה!!!אמגיע ראש חודש שבט ו ואז

אולי חמש שורות שמדברות על ברכת הרב את  )יש שםלא קשור בכלל לפורים!!  לשם שינוי ... פרק ג'מגילה

הזה רובו ככולו עוסק בהלכות קריאת התורה!!! מושגים הכי בסיסיים בהלכות קריאת  פרקה (ריבנו
... בעזה"ש כפי שסיכמנו בר"ח שבט הקרוב אם התורה... ממש ממש לא יזיק.. .רק לשבר את האוזן

תשים לב בקריאת התורה של ר"ח... כל פעם מחדש הבעל קורא "מתבלבל" וחוזר על פסוק אחד 
עוד פעם... משהו כזה מוזר "לערבב את השטן..." בינינו... תמיד ידעתי שיש פה משהו שיום אחד 

 לבורות שלי)אל תעיז ל תסביר לי את זה היום... צריך להבין למה הוא עושה את זה... אבל לא היום!!! א

אז זהו!!! שבחודש שבט הבעל"ט יהי החודש הזה סוף וקץ  בעוד חודש( להפתיע במחדלים המתמשכים שלה
לבורות שלנו לכה"פ בפרט הזה... מתחילים פרק ג' דמסכת מגילה... שם נפתח כל מיני נושאים 

 ... ואגב: הפרק הזה כולא חמש דפים.רים שבקדושהשקשורים לקריאת התורה ולהפטרה ותחנון ודב
--- 

מתחילים את הפרק הרביעי והאחרון של מסכת מגילה... וכאן אנחנו  ו' שבט... הגיע ליל שישי
נכנסים לסוגיית בית כנסת... כן... הסוגיה הזו קשורה מאוד לפורים... תנחש מה הקשר?? כי בפורים 

ת... יש להתפלל... ויש גם איפה!! איפה להתפלל... ואם אתה למדנו שמי שיש לו צרה... יש מה לעשו
זוכר לפני שנתיים למדנו בדרך הקשה שבית כנסת זה לא דבר מובן מאליו... והגיע הזמן שנפנים 
שהתפילה בבית הכנסת יותר מתקבלת... בתנאי שיש לו צורה של בית הכנסת... הלימוד של הסוגיה 

ושג השחוק הזה... לזכור שיש דבר שנקרא בית כנסת... ואז הזו יכול להחדיר ולחדד לנו את המ
לסיום... יש לנו עוד שתי דפים ששוב מדברים על קריאת התורה והגבהה וגלילה... ו... ואז מתחילים 
לחמם מנועים לקראת מועד קטן... המסכת שכולנו מפחדים ממנה... אבל מה שהכי צריך להפחיד 

.. טוב... נדבר כשנגיע אליה... מילה אחת אחרונה אני רוצה אותנו זה שאנחנו לא יודעים אותה.
להגיד: ניתן לומר שמסכת מגילה זו המסכת האחרונה שאפשר להתרווח על הספה וללמוד איתה.. 
אז לפחות אותה נתפוס... מועד קטן וחגיגה זה... זה כבר חידוש מנוע לקראת מסכת יבמות... אז 

ה... בא נפתח את מסכת מגילה עם הרבה שמחה ומצב רוח... בבקשה... ליהודים היתה אורה זו תור
ונא לא לשכוח להכין כבר את הבלונים לקראת הסיום בי"ד בשבט... כן... למשפחה ולילדים זה לא 

 יזיק... קצת אירועים רוחניים בחורף הארוך הזה... 
 והרחמן הוא יעשה לנו ניסים כאשר עשה לאבותינו בימים ההם בזמן הזה...

 

 לא נעים שוב לחזר על הפתחים...
 אבל רק נפרוק את מועקתנו:

משום מה בתקופה האחרונה העלויות של גיליון זה 
כמעט והוכפלו!!! פתאום המחיר של הנייר החליט 
להמריא והדפוסים העלו את המחיר... פתאום נאלצנו 

)אני מקווה שלא בעל כרחנו להתחיל לעבוד בווייס זאקן... 
ידיש ר בארציתי לדבבאמת...  אוי... התבלבלתי... וייס זה לבן... נכון? 

בשביל שלא יעלו עלי... וגם את זה בעצמו תרגמתי לעברית.. ככל 

ועוד כמה וכמה עלויות  (אצליח להיות... כבר לא הנראה אני גנב
 ההוצאות... להכפלתנוספות של שינוע וכו' שגרמו 

 אמנם זו לא הפתעה!!! כי ככה נגזר בראש השנה!!!
ת אבל יש דבר אחד שלא נגזר בראש השנה!! והוא הוצא

בניו לתלמוד תורה וזיכוי הרבים... שאם הוסיף מוסיפין 
 לו... 

אז מי שיכול לתרום גם מכספי מעשרות... מי שיכול 
שיגיד... מי שיכול לעזור לו כל מיני  64לעזור לו סעיף 

מודעות לעילוי נשמת או לרפואת ולהצלחת וזה יעשה לו 
יין את זה... רק שיגיד... העיקר שיתרום... ומי שמבין ענ

שידע שכל תרומה הולכת ישירות לדפוס ולהוצאות 
ההכרחיות לחזק יראי ה' שהח"ח התבטא שזו הצדקה 

 המושלמת ביותר!!  בקיצור: צריך עוד כסף!!! 
אגב: ההוראות קבע, גם הקטנות... מאוד מאוד מעניקות 
יציבות ויש להם מקום של חשיבות!!! תודה לכם מעומק 

בע שהתבטלו כי תם זמנם, ואין לנו את )יש גם הרבה הוראות קלב!!! 
המזכירה ובודאי לא את הנעימות להציע להמשיך הלאה... כל אחד 

 (...יעשה את השיקול שלו
--- 

 שבישיבות הקדושות:  הבחורים היקרים המפיצים אליכםוכעת 
 ההתמסרות מידי שבועראשון תודה מעומק לב על דבר 

 ... בשבוע
לא פחות ולא  אנחנו רוצים !הפעם יש לנו בקשה יוצאת דופן!

אתכם להוצאת הגיליון... לא!! לא כסף!! חס  להתרים יותר
  וזה עקרוני!!! ושלום!! מבחורים אני לא מוכן לקבל כסף...

אם יש את נפשכם שמעוני ופגעו  ??הייתי רוצה מכם אז מה כן
הדפיס לכם כל שבוע את ל ו מהםבקשבמזכירות הישיבה ות לי

יש כבר עשרות  ...ות המכונה של הישיבההגיליון הזה באמצע
 שולחת מייל בסה"כ !! המזכירהישיבות שמיוזמתם כך עושים
לתת מענה  )ואז גם ניתן מידי שבוע... חד פעמי ומאז הגיליון מגיע

לנו זה יכול מאוד  (וביקוש מאמרים מסוימים וכו'... לכל מיני בקשות נוספות
ת... והיה: אם יש פשוט מוריד לנו מההוצאוזה  מאוד להקל!!

הסכמה מצד מזכירות הישיבה... מה טוב...  ואם לא, אז לא 
אמרתי כלום... קח את הדברים בחזרה... ממשיכים כרגיל... 

כל כמה עשרות ומאות עלונים שיש לנו פחות  -פשוט לנו
להדפיס זה מוריד מאיתנו עוד עול כספי.. כמובן לא במחיר של 

  צמצום בהפצה ובזיכוי הרבים!!!
--- 

 
 כדי לא להשאיר את הנייר חלק:

עשרה בטבת הולך ומתקרב... כידוע: עשרה בטבת הוא 
תענית אמנם לא קשה פיזית... אבל חמורה מבחינה 
הלכתית!! כי אז זה התחיל!!! רואים לאורך כל הדרך 
שבייחס לחורבן ולגלות... אנחנו מתאבלים וצמים לא רק 

נוסף שגרם על התוצאה הסופית אלא גם על כל שלב 
 אותה... 

זה מתחיל בעשרה בטבת... ממשיך בשבעה עשר בתמוז 
 ואז מגיע הסוף המר בתשעה באב!!!

אם ככה: זה כנגד זה עשה האלוקים... אמנם המשיח יום 
אחד יגיע וזה יהיה יום מאוד שמח... אבל יהיו כל מיני 
שלבי ביניים שהם גרמו לו לבא... וגם את זה אנחנו 

 נחגוג! 
נחנו צמים בעשרה בטבת שאז התחיל המצור!!! כמו שא

כך כל אחד ואחד מאיתנו יחגוג את היו"ט הפרטי שלו... 
איפה התחילה התפנית שלי בחיים... איזה יום אפרורי 

שאני תופס את עצמי ושגרתי היה אז שפתאום החלטתי 
לידיים ואי אפשר ככה להמשיך... ובמבט לאחור מתברר 

!!! ואת היום הזה אתה למפרע שביום הזה זה התחיל
לחגוג... וזה יכול להיות היום הזה!!! אם רק הולך 

תחליט!! מומלץ בחום... התקופה של החורף סובלת 
ממחסור בחגים... אתה יכול לייצר במו ידיך את החג 
הגדול הזה... בדיוק כמו שעשרה בטבת תקוע לנו באמצע 

היום המפנה בחייך יכול להיות בסתם החורף... ככה 
 ריך... לא צריך לחכות לתאריך עגול... בהצלחה. תא

 



 

  

מהו האתר שיש לו הכי הרבה 
 כניסות בעולם??

היום זה לא סוד... שהעמדת הכח הכי חזקה 
ועוצמתית בעולם זה ענף הפרסום!!! האילו הון 
הכי גדולים שנמצאים בעמדת מפתח הכי חזקה 
בעולם זה בעלי החברה של גוגל וג'ימל שהיות 

שלהם נמצאים מלייארדים של ובתוך הרשת 
אנשים... ממילא הם נמצאים בעמדת מפתח הכי 
חזקה בעולם!!! היום בענף הכלכלה הכל עובד לפי 
הפרסומת... אם יש לך מוצר שאתה רוצה לשווק 
אותו... אם פרסמת את זה בידיעון מקומי.. אז יש 
לזה לקוחות במושגים של ידיעון מקומי.... אבל 

בעיתון של מאה אלף  אם אתה מפרסם את זה
עותקים זה... זה כבר היקף אחר לגמרי... ואם היום 
יש את הרשת האלחוטית אז בכלל... ענף 
הפרסומת שם מגלגל  מיליארדים מידי יום בלי 
הגזמה!!!  אתה רוצה לפרסם את המוצר שלך?? 
אז שוב... תלוי... אם אתה מפרסם את זה באתר 

אז זה שיש בו מאתים אלף צפיות מידי יום 
מושגים של מאתיים אלף... ואם יש אתר ענק 
שמיליון וחצי אנשים עוברים בו מידי יום... כאן 
כבר שווה לחברה לשלם על כל פרסומת מאות 
אלפי שקלים... וזו הסיבה שכיום אילי ההון הכי 
גדולים בעולם זה בעלי האתרים הכי מובילים 
בעולם... וממילא הם גם האנשים הכי חזקים 

 )זו הסיבה שכולם רועדים מהתקשורת וכו' וכו'...(... בעולם

 עד כאן פטפוטים בעלמא... 

--- 

כעת נעבור לכותרת של המאמר: בא נראה אותך 
מנחש מה הוא האתר שיש לו הכי הכי הכי הרבה 
כניסות בעולם מידי יום?? איזה אתר שובר את 
השיא של הכניסות שכככככולם נכנסים בו ללא 

 יוצא מן הכלל??

ה ח ל ו מ ו ת ! !  לא תאמין... אבל קוראים לו אתר 
! !   

מה אני מתכוין?? אתה הרי הולך לישון בלילה... 
ואז כשאתה נרדם אתה נכנס לאיזשהו 'ענן'  כזה 
שנקרא חלום... ואם שמת לב כמעט ואין לך 
שליטה על החלומות שלך... אתה לא באמת יכול 

כן אבל כמעט  )אולי טיפהלבחור מה לחלום ומה לא... 

 כל לילה קופץ לך חלום אחר...  ולא(

אז זהו!!   נו... סו"ס הרי מישהו אחראי על זה??
שזה בדיוק אבל בבבדיוק כמו אדם שנכנס לאתר 
וקופצים לו כל מיני פרסומות שאין לו שליטה 
עליהם... זה בדיוק הבעיה החמורה כ"כ של הגישה 
לאינטרנט שאתה נכנס לאתר שאין לך שום 

יטה ושום מושג על הפרסומת שהולכת לצוץ של
לך בעוד חצי דקה... אין לך מושג לאן זה גם מוביל 
אותך... אבל באותה מידה אין אחד שלא מבין 
שיש פה מישהו שכן שולט על המערכת... יש פה 
את הבעלים של האתר שהמושכות בידו והוא 
יחליט איזה פרסומת ותכנים יכנסו לאתר ומה 

שתחשוב שזה בדיוק הסיפור עם  אז זהו,לא...  
כשאתה הולך לישון  החלומות שלנו בלילה...

בלילה... מבחינה מסוימת אתה נכנס לאיזשהו 
אתר... ולך אמנם אין מושג מה אתה הולך לחלום 

 בלילה... אתה לא שולט על התכנים של האתר הזה

אני קבלתי מהרבש"ע את  ותאר לעצמך שאני!!!
ת בעולם... תנסה לזרום ניהול האתר של כל החלומו

איתי... תנסה להיכנס איתי לדימיון הפרוע הזה... 
אתה קולט איזה עוצמה מבהילה יש לי בידיים?? 

זה אומר אתה יודע איזה משמעות עצומה יש לזה? 
שלאתר שלי יש חמש מיליארד כניסות ביום 

למה?? כי חמשה מיליארד אנשים הרי  מוכרחות!!!
ידי לילה... וממילא הם הולכים לישון בעל כרחם מ

אני -מוכרחים לעבור דרך הרשת שלי... דרך הענן ש
שולט עליו... אני קובע את התכנים שלו... אני יכול 
להכניס איזה חלום שאני רוצה ולמי שאני רוצה 
ומתי שאני רוצה...  לדוגמא: אם נניח בזמן האחרון 
יש הסתה נגד הציבור החרדי... זה לא מוצא חן 

ן בעיה... חכו חכו... היום בלילה... בעיני?? אי
כשתשע מיליון תושבי מדינת ישראל הולכים 
לישון... בשעה שלוש וחצי בלילה אני מכניס להם 
שם איזה שיחה נוקבת של ר' אלימלך בידרמן על 
קדושת ישראל... כל החילונים קמים בבוקר 

 מבולבלים... עם חיזוק והתעוררות...

... אני מביא להם שם בלילה הבא הם הולכים לישון
עוד איזה שמו'ס חזק מר' צבי מאיר שליט"א 
)בעברית( עם כמה ניגוני התעוררות... למה לא... אני 
מצרף להם גם איזה תפילה מעומק של הגאון ר' 
שמעון גלאי שליט"א בצירוף קבלת עול מלכות 
שמים... בקיצור: אני משגע את כל המערכת... 

וקר עם ניגון ד' תחשוב שיאיר לפיד מתעורר בב
)וכמובן... מה יקרה בבות... זה יכול להיות גיוואלדיג... 

אם אני ארצה תרומות לעלון שלי?? לא צריך לעשות צינתוק... 
אני לא הולך לשלוח מיילים... אני פשוט נכנס לכולם בחלום... 
מביא להם איזה דופלקס שמה... מרעיף עליהם כל מיני ברכות 

ט קצת רגשות... מוריד להם נשמות... ברקע של עננים... סוח
מראה להם בחלום את המספר חשבון לתרומה... הם קמים 
בבוקר ומקישים... הופה... זה נכון... נראה אותך לא תורם...?? 
וכמובן... אם לא יתרמו... אז בלילה הבא אני אעבור לשלב של 

 האיומים... למה לא... יש לי כח... לא??(

זב אותך... חן חן לי על הדימיון אז זהו!!! שצר לי לאכ
המפותח... הייתי דווקא מאוד רוצה לקבל מהקב"ה 
את האתר הזה... אבל האתר הזה כבר תפוס... 

מישהו תפס אותו!!! יש בגדול שני אנשים קבועים...  
שה' בדרך כלל נותן לאחד מהם את השליטה... או 

 לזה או לזה... 

אתר ובכן: מי הם שתי האנשים ששולטים על ה
 הגדול ביותר בעולם?? 

אז נתחיל בטוב... נתחיל באיש הראשון שזכה לקבל 
מה' את השליטה הזו... קוראים לו: יוסף הצדיק!!!! 
כן.. שר המשקים ושר האופים חולמים חלום ויוסף 
שולף להם את הפתרון... אחרי שנתים זה כבר 
פרעה... זה לא צחוק... ויוסף שולף לו את הפתרון 

 ... אתה קולט את זה??בלי למצמץ

)את חטאי אני מזכיר היום... פעם חשבתי לעצמי מאיפה יוסף 
ידע לפתור את החלומות??  ואז פעם דמיינתי את יוסף כמו 
ישיבוחר מצוי... אתה מכיר בחור ישיבה שהתרגל להסביר פשט 
בסוגיה... לכזה בחור בדרך כלל יש לו פרשנות בכל תהליך מדיני 

ס ישיבוחר ותציג בפניו איזה פרשיה פוליטית... או פוליטי... תתפו
תמיד יהיה לו מה לומר... יהיה לו תמיד משנה סדורה שהוא יציג 
אותה בבטחון עצמי שזה מה שהולך לקרות וכו' ותכל'ס... או שכן 

או שלא... אז לא נעים... אבל אני ככה דמיינתי.. ש... ששר 
שלף להם את  המשקים ושר האופים אמרו ליוסף חלום... והוא

 הפרשנות איך זה נראה לו... ותכל'ס... הלך לו!!!! 

שוטה גמור... הגיע הזמן שתגדל בשנה ותבין  אז זהו שלא!!!
שיוסף זה לא ישיבוחר מצוי!!!! כשיוסף חולם חלום יעקב אבינו 
מתייחס לזה כנבואה... וכשפרעה חולם חלום ויוסף עונה לו... 

ו אבסולוטי מול העיניים המשמעות היא שיוסף רואה פה משה
ולא נותר לו אלא לגשת לפרקטיקה עניינית... איך מקדמים את 

בקיצור: יוסף הצדיק קיבל מה' את פני הרעה( 
השליטה על אתר החלומות! אתר הכי חזק עם הכי 

 הרבה כניסות!
---  

כולנו יודעים שיוסף  וכאן אני רוצה לעצור ולהסביר:
הקשה... לכן הוא  הצדיק, בזכות שהוא עמד בניסיון

זכה להיות המשביר לכל העם הארץ... הוא זכה 
להיות המשנה לפרעה ולפרנס את כל העולם כולו 

 ברעב... 
 אז זהו!!! שזה כבר תחנה שניה... זה כבר התוצאה... 

יש משהו  שלפני כן...אסור לשכוח את השלב אחד 
שהריצו את  עוד לפניהרבה יותר עוצמתי שקרה 

עוד ון אותו על כל ארץ מצרים... יוסף מהבור ונת
כשיוסף עדיין היה שכוח אי שם בבור בית  לפני זה...

האסורים... הוא עדיין היה ישיבוחר מסכן... זרוק 
 במשבר של בחור שמרגיש אבוד ולא שווה... 

שם בבית הסוהר ה' פשוט מסר בידיים של יוסף את 
זה  אתר החלומות!!!!האתר הכי גדול בעולם!!!! 

תחשוב: יש פה שר  הרבה יותר גדול!!! סיפור
המשקים ואופים שחולמים חלום... יוסף אומר 
להם: חכו רגע... נכנס לאתר של החלומות... שולף 
משם את הסרטון המקורי. פותח אותו... מתרגם 
ומשחרר להם את התוצאות הסופיות...  ואחרי 
שנתיים מגיע תורו של פרעה... פרעה חולם חלום... 

יודע לענות לו... בטח... לאף אחד אין  אף אחד לא
שם שליטה על אתר החלומות... ובאותו זמן יושב לו 

בחור אומלל... כלוא וחסר ישע... לבוש  בבית הסוהר
בגדי אסירים וסובל מתת תנאים של בור בית 

בית מתוך האסורים... ולאסיר החסר ישע הזה... 
הסוהר יש לי שליטה חופשית על אתר שאף אחד 

ומי מצרים וכל העולם כולו לא יכול להיכנס... מחרט
והוא מצליח להוציא משם מידע מסווג ואיסטרטגי 
בקנה מידה בינלאומי שיש לו השלכות קריטיות 
לעתידו הישרדותו של היקום כולו בארבע עשרה 

 שנים הקרובות... 

אתה קולט איזה עמדת כח יש ליוסף האסיר המסכן 
 הזה???

יוצא מהבור... ופרעה כבר תבין: אחרי שיוסף כבר 
התלהב עליו... והרכיב אותו במרכבת המשנה ונתן 
אותו על כל ארץ מצרים... נו... עכשיו זה כבר פחות 
מרגש... סו"ס התגלה פה איש ונבון וחכם... לא 
היכרנו אותו... עכשיו פרעה נדלק עליו ומוסר בידיים 
שלו את כל הסמכויות... נו... כמה שזה נדיר לראות 

ופעה ש"מבית האסורים יצא למלוך..." אבל עדיין ת
יש פה פרעה שמוסר לו סמכויות ומזה יוסף מקבל 

 עמדת כח ושליטה בעולם 
אני מדבר כעת על עמדת כח הרבה הרבה יותר 

 עוצמתית!!!
הוא  בתוך הבור!!!אני מדבר על יוסף שעדיין נמצא 

"ברזל באה  -עדיין כלוא!! כולם משוחררים ורק הוא
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.." כולם מהלכים חופשי ויכולים להגיע לכל נפשו.
מקום שרוצים ורק הוא כלוא... ולמרות זאת, הוא 
הכלוא!! משם!!! מתוך הכלא הזה יש לו שליטה 
באתר החלומות.. יש לו גישה ופיענוח לכל 

 המוחות שיש בעולם מידי לילה...  

 אתה קולט מה מרגש אותי כ"כ בזה??

לדמות השניה... אם אתה לא מבין... אז בא ניגש 
סיכמנו שיש שנים שקיבלו מה' את השליטה על 
החלומות... הראשון זה יוסף הצדיק... ומי השני??? 
השני זה אל תשאל... להבדיל אלף אלפי הבדלות... 
ליידער ליידער... יש שם של 'שידה' שאנחנו 
מעדיפים לא להזכיר את שמה... זו ההיא מרשעת 

יש בעולם... שאחראית על כל האנדרלמוסיה ש
היא אחראית על כל פיגועי הירי והתאונות 
הקטלניות והצרות והיסורים שמתרחשים 

 דא עקא!!! שמה שאני כעת אומר לך...בעולם...  
את זה אף אחד לא יודע...  כי כלפי חוץ זה נראה 
בדיוק הפוך!!! היות ואותה מרשעת קיבלה שליטה 

רי בענן... היא ה -על האתר שנקרא חלום... ושם
שולטת ללא עוררין... ושם היא יכולה להציג את 
הדברים איך שהיא רוצה... הרי שם היא שולחת 
מסרים מאוד נחמדים ומעניינים ומרתקים 
ולוכדת בני אדם... והם לא קולטים שהם נופלים 
ברשת... הם מתגלגים מצחוק ונהנים מהחיים לא 

 קולטים עד כמה עצוב הצחוק הזה... 

שות לבא ולהחטיא רק בענן של אז פעם היה לה ר
החלום... אבל היום האפשרויות התרחבו... והיום 
יש לה כבר רשת אלחוטית והיא שולחת משם 
זרועות לכל כיוון... פורשת רשתות... ורח"ל הרבה 
מהבנים השובבים שבנדחי ישראל מתפתים 
ומתחברים לרשת הזו... ומי שנכנס לענן ולרשת 

... יש לו שם הזו בטוח שהוא המאושר באדם
הכל... היא דואגת להכניס לו הכל דרך הרשת... 
אבל הוא לא קולט שבשקט בשקט, יש פה 
מרשעת איומה שאנחנו לא מעיזים להזכיר את 

שמה, שהיא אחראית על כל הצרות והיסורים...  
בזמן הגמ' ובתקופת חז"ל עוד היה לה רשות 
להופיע במלא רשעותה והיא היתה מפחידה 

כת עליהם אימים ומזיקה והורגת אנשים ומהל
)ולכן חז"ל הזהירו שאדם לא ישן יחידי בלילה "מפחד בהם 

אבל בשבעים שנה האחרונות היא כבר  בלילות..."(
לא מופיעה במלא רשעותה... לא התקבל שום 
עידכון שמישהו נתקל בשידה המרשעת הזו... 
אתה יודע למה? כי היא קיבלה את האתר שנקרא 

כנסה בענן הזה שנקרא רשת ומשם חלום!!  היא נ
יש לה שיווק מצוין... היא כבר לא צריכה להופיע 
עם סמל של גולגולת... היא לא צריכה להרוג את 

 לא!!! יש לה ענן...האב ואת האם לעיני הילדים... 
שלה נעשות באוירה הכי ושם הכוונות הזדוניות 

נעימה וידידותית... הכי כיף... הילדים יכולים 
לאבד את האבא ואמא שלהם בלי דם על הידיים 
ובלי מחזות זוועה... ההורים בסה"כ נבלעים שם... 
אפשר לפרק משפחות בלי צווחות ובלי יגון 

 ואנחה... היא פשוט מחסלת אותם מבפנים...

זה או יוסף הצדיק  וזה כנגד זה עשה האלוקים!!!!
 או אותה מרשעת... 

אחד משניהם מקבל את השליטה ואת העמדת 
 מפתח על כל העולם... 

או שיוסף יעמוד בניסיון הנאמנות לה' ויסכים שלא 
להיכנע לרשת למענו יתברך... ואז ה' ירעיף עליו כפלי 
כפלים... אתה הסכמת להישאר כלוא בבית הסוהר 
למעני... אני אתן לך שליטה ועמדת כח הרבה מעל 

 הרשת..

ואז יוסף מקבל את הנהגת העולם... וכל העולם ניזון 
 בזכותו...

או!!! שאם חלילה אין את יוסף שיעמוד בניסיון... או  
אז מגיעה אותה מרשעת והיא מקבלת את השליטה... 

 נדרלמוסיה לעולם... ואז מגיעה א
--- 

 כלפי מה הדברים אמורים???
הניסיון מול פגעי הטכנולוגיה זה ניסיון לא פשוט... 
סו"ס הטכנולוגיה היום היא כח!!! מי שמחובר לרשת 
יש לו מרחב... הוא חופשי... הוא יכול לעשות כל מיני 
פעולות בחופשיות ובמהירות... ואילו מי שעומד 

בחינה מסוימת הוא עלול להרגיש בניסיון בגבורה... מ
בתור בור בית האסורים... אני כלוא... אני בתור בור... 
יש פה אנשים שיכולים להתנייד בחופשיות... לבצע כל 
מיני פעולות במהירות... ואילו אני... חסום... כלוא... 

 מוגבל... 

אז זהו!! שאין לנו ברירה... אנחנו מוכרחים להשתמש 
עוף... הנה לך יוסף הצדיק... שמה בין הייתר גם עם מ

שנכון נכון... הוא עמד בניסיון... זרק את הסוודר עם 
 הסמארטפון ומאז הוא בבית הסוהר... תעשה משהו... 

אבל כאן פתאום מתגלה שמתוך בית הסוהר נפתחים 
לפניו אתרים כאלו עוצמתיים... שמתוך בית הסוהר 

וכל מה  הוא הרבה יותר חופשי מכל בן חורין אחר...
 שנותר לנו זה פשוט לפתח דימיון בנושא הזה...

סו"ס אם אתה שומר על עצמך בשיניים ולא נופל 
בזה... הקב"ה הרי לא ישאר חייב!!! כמו שה' מסר 
בידיים של יוסף כלים עוצמתיים חדישים... כך תתן 
לרבש"ע להפתיע אותך... שאתה תפתיע את כל 

 לעבדי ה'... העולם בשליטה ובחופשיות ששמורה רק 

יש נבואה בנביא יואל שמדברת אמנם על אחרית 
הימים!!! אבל לא על ימות המשיח... אלא על השלב 

 שלפני כן... דהיינו על הדורות שלנו... 

והיה אחרי כן, אשפוך את רוחי על כל בשר, ונבאו בניכם 
ובנותיכם, זקניכם חלומות יחלומון, בחוריכם חזיונות יראו, 

בשמים ובארץ... השמש יהפך לחושך והירח ונתתי מופתים 
  לדם לפני בא יום ה' הגדול והנורא",

לפני בא יום ה'  לפני!!!שים לב: הנבואה הזו מדברת 
 הגדול והנורא... 

והמלבי"ם מבאר שם במקום שיש כאן דגש שהפלא 
הגדול יהיה שמבחינה מסוימת יהיה לצעירים השגה 

שאצל הזקנים )יותר מרוממת וגבוהה מאשר למבוגרים 

 ולמה??  שזה יותר גבוה( חזוןוהבחורים  חלוםזה יהיה בחינה של 

לא צריך להגיד לך למה... כי בדור שלנו האחרון... ככל 
שאתה יותר צעיר ככה אתה יכול כלוא... מילא 
המבוגרים, הם לא כ"כ בקטע של הרשת... הם בלאו 
הכי "לא מסתדרים" עם המכשירים החדשים האלו... 

ברך בגיל העמידה... נו... גם אצלו מבחינה גם הא
מסוימת הטכנולוגיה המתקדמת פוגשת אותו בעיקר 
במקום של אילוץ... הוא נאלץ להתחיל להטעין רב קו 

במכונה... נאלץ להפקיד צ'קים במכשיר... והוא 
מצידו היה מוותר על זה... וככל שהדור יותר ויותר 

... יותר צעיר ככה הטכנולגיה יותר ידידותית להם
מחייכת אליהם... הם כבר נולדו לתוך זה... והם 
בשביל להתנתק מזה... לפעמים הם צריכים 

 להיות בבתי כלא!!!

הרווק של דורנו הדר בעיר ואינו חוטא... זה אותו 
בחור שיש לו קצת מושגים... הוא יודע טוב מאוד 
איך מגיעים ואיך נכנסים... ורק תתן לי!!! רק תתן 

בכרך... להסתובב בעיר... והוא כובש לי להסתובב 
 בבית כלא!!! הוא מרגיש כלוא!!!את עצמו כמו 

הוא מרגיש שיש הרבה אחרים שמסתובבים 
להם בחופשיות ונוברים היכן שהם רוצים... ורק 

אז זהו!!! שה' לא אני בבתי כלאים הוחבאתי... 
יום יבא ואותו אבא שבשמים  נשאר חייב!!!

תרים עוצמתיים שאף שפתח לפני אותו יוסף א
"בחוריכם מצרי לא היה לו גישה אליהם... הרי 

ה' הולך לשפוך את רוחו על  חזיונות יראו"!!!
אותם צעירים בני דורנו... ה' הולך לפתוח בפניהם 
שערים ואתרים שלאף אחד אין אותם!! כן... לא 
לשכוח... זה אותו בורא עולם שעד לפני מאה 

הזו שנקראת  שנה הוא לא שיחרר את ההמצאה
אינטרנט... ויום אחד הוא שיחרר... אז קח 
בחשבון שיש לרבש"ע עוד כמה אינסוף מושגים 
שהוא עדיין לא שחרר... והיה אחרי כן!! אחרי 
שהבנים שלי יעמדו בניסיון למעני... אז אשפוך 
רוחי על כל בשר... מה פירוש?? ה' יפתח תיבה 

י מייל מסוג חדש לגמרי לכל אחד ואחד... ומ
יהיה מופקד על זה?? השרידים אשר ה' קורא!!! 

 אלה ששלטו בעצמם למענו יתברך!!!

--- 

תכל'ס... כיום אותה מרשעת שולטת על הענן! 
 שולטת על כל העולם!!!

ואם אנחנו רוצים לבטל דינים מהעולם... ולהסיר 
חרון אפו מעמו מעירו מארצו ומנחלתו... בשביל 

יטה לפרק את ממשלת אותה מרשעת מהשל
הבלתי מעורערת שלה בעולם.... בשביל זה מה 
שנדרש מאיתנו זה לשלוט בעצמנו! להפגין 
נאמנות לה' ולהוכיח לו יתברך שיש מישהו יותר 
מתאים לאייש את העמדת כח הזו... וזה נעשה 
לבד לבד בחדרי חדרים... איפה שאף אחד לא 
רואה... שם אתה מתמודד לבד לבד מול ניסיונות 

ם אתה נאלץ לפרוש מכל מיני מילוי דורנו... ש
סיפוקים נוסח דורנו... ואתה אולי מרגיש כלוא 
כיוסף בשעתו... אבל דווקא כשה' רואה את גודל 
נאמנותו של יוסף... ה' מעביר את השרביט 

 מפרעה ראש הקליפה, ונותן אותו ליוסף... 

סו"ס ה' רוצה נאמנות...  לא!! זה לא יקרה ברגע!!!
נכונות מצידך... שבאמת אפשר ה' רוצה לראות 

 לסמוך עליך... ואז!!! סוף הכבוד לבא... 

יום יבא ולא רק שלא יפריע לך שאתה חסום... 
שערי אתה תהיה פתוח... אוהו... יפתחו לפניך 

 !!!אורה... מה רב טובך אשר צפנך אך ורק ליראיך 
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  ?האם הספקתי לתפוס את השליח עם הקוויטל ל"אנשי מעמד"
גברת לוי הגיעה לכניסה לעיירה מבוהלת... כולה מתנשמת ומתנשפת... היא נכנסה לשערי העיירה ומיד שאלה את שומר 

צא?? הוא כבר יצא לכיוון ירושלים...??  לא!!! תרגעי... הוא עדיין לא יצא...  אוהו... גברת לוי נשמה העיר... הם... השליח כבר י
 לרווחה... כבר מהבוקר היא רצה ורצה כדי להספיק אותו... 

זה כן... זה לא סוד שכלל ישראל צריכים ישועות!!! ובשביל זה יש את המקומות הקדושים שבהם אפשר לפעול ישועות!! איפה 
המקומות הקדושים?? אז ככה: בשביל זה יש את תקנת הנביאים הראשונים שבכל עיירה או לכה"פ בכל מועצה אזורית יש 
קבוצה של עובדי ה' קדושים ולוחשי לחש... יהודים שיודעים להתפלל ולדבר עם ה'... יש ממונים מיוחדים שיודעים לזהות את 

)ככל הנראה תושבי העיר צריכים לפרנס אותם כי מדובר ביהודים  שנקראת אנשי מעמד... האנשי קודש האלו ועושים מהם חבורה מלוכדת

 עכשיו החבורה הזו עצמה מתחלקת לשני חלקים!!!   בתענית... ובשאר היום הם לומדים...( מתוך קדושים שתשע שעות ביום מתפללים
ם אותנו בתפילה שלהם... הם מתפללים שהקרבן הם מייצגי ומתפללים מכאן!!!חלק מאנשי מעמד נשארים פה... פה באזור 

תמיד שלנו יתקבל ברצון... כלומר: הרי מי שזוכר... לפני כמעט שנה בחודש אדר כולנו נתנו מחצית השקל... ומה עשו עם זה?? 
הקרבן שלי לקחו את זה לקרבן התמיד ומוסף... זאת אומרת: קרבן התמיד שקרב היום... הוא קרבן שלי ושלך!! ממילא... אם זה 

ושלך מן הראוי שאנחנו נעמוד על הקרבן שלנו )כלשון המשנה: היאך קרבנו של אדם קרב והוא אינו עומד על גביו??( בשביל 
 זה תקנו שיהיה נציגות מכל עיירה שהם השליחי ציבור שלנו!! הם מייצגים אותנו בזה שהם עומדים על הקרבן... 

. הם מתאספים כאן... באחת מבתי כנסיות... ומשם הם מתפללים על הקרבן אז חלק מהאנשי מעמד עושים את זה מכאן..
 שלנו... ובמקביל!!! חלק מהאנשי מעמד הולכים לייצג אותנו בירושלים... בעזרה... 

ויש ביניהם סינכרון מלא!!! זה כמו שרשור... יש ביניהם כל הזמן תקשורת ותיאום מלא שמתעדכן לפי העניין... תבין: זה לא 
ק!!! אנשי מעמד זה טיפול נמרץ לכל דבר!!! אם יש איזה גזירה או יהודי שרוי במצב קשה... מה שצריך פה זה תפילה צחו

מעומק לב... אז מילא אם הייתי יהודי שיודע ללחוש לחש ולדבר עם ה'... הייתי יכול לפעול מאיפה שאני נמצא... אבל מה 
ד יודע להתפלל... אז בשביל זה יש לנו את הצדיקים האלו שהם המייצגים אעשה שלא תמיד יש את הישוב הדעת... ולא כל אח

שלנו כאן ובמקביל שם בירושלים... וכשצריך ישועה אז... אז אפשר להגיש להם קוויטעל... אפשר לשלוח להם מברק... ואני לא 
שלו... את העוייבד ה' של העיירה  שולח סתם באויר... זה לא כמו ששמים פתק בכותל... לא!!! יש לכל אחד מאיתנו את הצדיק

שלי שמייצג אותי.. הוא מייצג אותי בקרבן התמיד... וממילא גם הוא מקבל את הקוויטעל בשביל להתפלל עלי שם...   וכאן 
אנחנו מגיעים לגברת לוי... יענקי שלה כבר לא מרגיש טוב כמה ימים... אבל היא לא עשתה עסק... היה נראה שזה משהו 

אבל ביומיים האחרונים זה פתאום החמיר והתברר שיש לו דלקת ריאות חריפה והוא בכלל סכנה... גברת לוי השאירה  ויראלי...
)הפעם אנשי מעמד התכנסו שם... מועצה אזורית יששכר דואגת שכל שבוע את הילד עם אבא... ורצה כל עוד נשמתה בה לכיוון אזנות תבור... 

לפי מיטב זכרוני עד יום שלישי אחה"צ עדיין אפשר להספיק להגיע לאנשי מעמד... ולמסור  שם(ההתכנסות היא בעיירה אחרת והפעם 
של קוויטלאך... עותק אחד נשאר כאן למנין של האנשי מעמד שמתפללים כאן... והעותק השני נשלח  שתי עותקיםלהם 

 .. לשותפים ששומרים אותנו קשר עין מירושלים... לנציגי התפילות שלנו בירושלים.
--- 

הר הבית... השעה ארבע לפנות בוקר... לך דומיה תהילה אלוקים בציון... רבבות אנשים מהלכים כאן בזריזות עצומה עקב בצד 
גודל... כל אחד במסלול שלו!! לכיוון המשבצת שלו... כהנים לעבודתם לויים לשירם וישראל למעמדם... הכהנים יוצאים 

ם בבגדי כהונה ונעמדים בכפור החורפי מאחורי דלת לשכת בית המוקד עד שיבא בזריזות עצומה מבית הטבילה לבושי
הממונה... הלויים גם הם כבר עומדים מוכנים בשער המזרח... מחכים לפתחית שערים... שאז הם יוכלו להוציא את כליהם 

איש ומעלתו.. זה זקן מלשכת  התלוים שם מתחת המעלות של עזרת נשים... לבנתיים עשרות סנהדרין מתחילים להופיע... איש
הגזית... ואילו זה שייך דווקא לסנהדרין קטנה שבהר הבית... פרחי לוייה כעת עומדים לסיים את המשמרת לילה שלהם... 
מרחוק ניתן להבחין באיש הר הבית שמתקרב... ולא פחות מזה יש תכונה סביב הכה"ג שכבר צועד ללשכתו כמידי בוקר עם 

לי זה לא זזים...( אבל עזוב... אנחנו היום מתמקדים בקבוצה אמנם פחות גדולה... אבל של עובדי ה' הציץ שעל מצחו )שב
מופלגים שהם לשם שינוי מתמקמים בעזרת ישראל... כל אחד מחזיק בידיים שלו תכריך דפים... עם שמות מוכרים... כל אחד 

יהו... ר' שמריהו נראה קצת מוטרד!!! השליח שלי עדיין לא והשמות של העיר שלו... איש איש נגעו ומכאובו... חוץ מר' שמר
הגיע... היום יום ראשון... ובדרך כלל עד כניסת שבת או מוצאי שבת השליח אמור להופיע עם כל הקוויטלאך שהתעדכנו מאז 

  תענית שלי כאן וכו'()אני יצאתי לפני יותר שבועיים... כי הייתי צריך להיטהר ולהתכונן בסילודין לקראת השבוע של שיצאתי 
אני מחכה לרשימה שלי שתגיע... ו... ואיננו... ר' שמריהו מתחיל להעביר מול העיניים שלו את כל הקהילה... את כל התיקים 
הרפואיים הלא פשוטים שצריכים אגרויסע רחמי שמים... את כל הרשימה של הנוער בסיכון... עיניו מצטעפות והוא מתחיל 

מים... אני פה שליח של העיירה שלי!!! בניך שמו פניהם עלי שאני כבן בית לפניך... אנא... אל תשיבני ריקם להעתיר... אבא שבש
מלפניך... והוא ממשיך להעביר את כל הרשימה של המצפים לשידוך... את כל המצפים לילדים או לנחת מהילדים... ועיניו 

רגעים... במרחק של מאתיים קילומטר משם!!! עומדים השותפים... אנשי זולגות דמעות... והוא שופך את לבו לפני ה'... באותם 
המעמד הקבועים בעיר... והם מתפללים על אותם אנשים... מה שנקרא: הוא בזוית אחת והם בזוית אחרת... משתטחים 

ר' שמריהו מרגיש ומבקשים למען... לאחר דקות ארוכות של תפילה כללית מעומק לב על כל הצרות של העיירה שלנו... לפתע 
דפיקות על הגב... אוהו... הנה השליח... השליח כולו מתנשף... אני מתנצל על האיחור... פשוט עיכבו אותי... עוד ועוד הגיעו ברגע 
האחרון... אמהות עמדו בתור ובכו... והתחננו לדחוף עוד שם לישועה... לא יכולנו לעמוד מול בקשתם... זה גרם עיכוב של כמה 

 . אבל אני מקווה שלא איחרתי... שעות..
לא!! לא איחרתי... הנה... רק עכשיו אני שומע את העומד בגג ההיכל מכריז: האיר פני כל המזרח... רק בעוד עשר דקות התמיד 
יוקרב... רק עכשיו התפילה מתחילה... ר' שמריהו מעביר את עיניו על הרשימה ומגלה שכמעט את כולם הוא כבר הזכיר... 

הוא חיכה כבר  כולם כבר היו חרותים על הלב שלו... כל הדרך הארוכה לירושלים הוא נושא אותם על לבו... כל הזמןכמעט 
לפרוק את ה"יהב" הכבד הזה מול הדום רגליו של ה'... לפרוק את לבנת הספיר... את הלבינה והסל והמגרפה של כלל ישראל... 

והו... לוי?? מה קרה? הרי כבר לפני שנתיים התפללתי עליהם בקשר לבת והיא ואז לפתע צדה עינו על הפתק של גברת לוי... א
ב"ה התחתנה... ולפני חצי שנה התפללתי בקשר לאוברדרף וגם זה הסתדר... אז מה קרה עכשיו??? אוהו יענקי... ר' שמריהו מיד 

תרפא אותו... גלוי וידוע  ...מנחלת נפתלי אבא שבשמים... יענקי שלנועוצם עיניו בדריכות של מנהל מחלקה ומעתיר ברחמים... 
 ואתה תשמע השמים...לפניך כמה ההורים שלו מוסרים את נפשם למען החינוך של הבית... תחזיר אותו לאיתנו... 
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 בקרוב ממש
 למה נגמר חנוכה... למה??

 נגמר חנוכה!!! למה נגמר?? אתה יודע למה??זהו!!! 
כי זהו... כבר השיגו שמן טהור... והביאו אותו לבית 
המקדש ומעכשיו כבר לא היו צריכים יותר נס... ולכן 

 הפסיק נס..
אאאוף... חבל... אם היו שואלים אותי... הייתי אומר 
תעזבו... אל תביאו שמן חדש... תשאירו את המצב 

א.. ככה חנוכה ימשיך וימשיך... עוד ככה... כמות שהו
יום ועוד יום... ואז היה לנו יום תשיעי... עשירי... אחד 

 עשר... מוסיף והולך מצידי אפילו מאה... 
לא חבל??? לא חבל שהביאו שמן ועצרו בידיים את 

 הנס???

 אז כנראה שלא!!! כנראה שלא חבל!!!!!
כל זאת אם הם בכל זאת לא "חשבו" על הרעיון שלי... וב

הלכו והביאו שמן טהור כנראה שאחרי הכל השמן הטבעי.. 
שלנו... בלי הנס... בלי כלום.. אחרי הכל הוא יותר אידיאלי.. 

 ויותר נבחר ורצוי מהנס של פך השמן...
--- 

ולמה??? מה כבר יכול להיות יותר טוב מנר של נס 
 חנוכה???

התשובה כתובה להדיא בסוגיה של חנוכה... הגמ' שם 
? וכי הקב"ה צריך -ואלת: וכי לאורה הוא צריךש

והלא כל  שאנחנו נאיר לפניו במנורה של המקדש??

ארבעים שנה שעם ישראל הלכו במדבר לא הלכו אלא 

של עמוד האש העצום והגדול...?? אז שבעה  לאורו
נרות במקדש??? זה מה שחסר לקב"ה שנאיר לו?? 

ינה שורה עדות היא לבאי העולם שהשכ כן!! עונה הגמ':

עדות שהקב"ה חפץ בנו... ומכל האור הגדול  בישראל...
שלא חסר לו בכלל... הוא בוחר שדווקא אנחנו נאיר 
לפניו... שהוא רוצה דווקא את האור שלנו... בקיצור: 
לקב"ה לא חסר אור!! ולא חסרים שמנים... וגם לא 
חסרים ניסי פך שמן... הקב"ה מכולם בוחר את הנר 

זית שאנחנו נמסוק.... אנחנו נכתוש... שלנו!!!! את ה
אנחנו נטחון... אנחנו נעמול, מכל הלב הנשמה ואנחנו 

 נדליק ונאיר לפניו... 
---  

זה נחמה ליום שאחרי חנוכה.. נכון.. חנוכה נגמר... 
ומיד נפלנו היישר לתוך החורף הארוך והמעובר... 
אבל סוף סוף... עם כל הכבוד לנס פך השמן בשמונת 

... אבל הנר של היום התשיעי היה יותר הימים
מובחר!!! ולמה??? כי זה נר שלנו!!! נר שמגיע 
מאיתנו!!! נר שמגיע מהלב שלנו... מהיגיעה שלנו... 
מהאור שאנחנו מאירים את החושך... וזה חביב לפני 

 הקב"ה יותר מנר שהוא מאיר לנו!!!!
אבא שבשמים: אני מבטיח... כעת לילי טבת 

 הארוכים...
 ני אשתדל ללמוד בלילות.... להאיר לפניך בלילות... א

תבא לבית מדרש... תקבל את האור שלי ותתרצה 
 לפניו...

אנא ממך: תפזר חיוכים... גישמא'ק ואור בלימוד 
 התורה...

לי תפזר לי כמה טיפות של גן עדן על הגמ'... שיהיה  
טעם בלימוד... שאני לא אחפש את עצמי בנרות... 
שאני עצמי אהיה נר מערבי... שאשקוד ויאיר לפניך 

 תמיד... אנא ה'... אנא...
שמן כי... כי כבר השיגו  נגמר הנס...כמו שהשבוע 

על אותו משקל בדיוק ההיפך... אוטוטו  מהטבע...
ואז  ויגמר הטבע!!!זהו!!! יגיע התיקון השלם... 

כי זהו!! השלימו את  רק נס...יל להיות יתח
התפקיד... ואז יבואו ימים שאין בהם חפץ.... אין 
בהם לא זכות ולא חובה.. ואז אנחנו נאמר: אוי... 
כמה חבל שבזבזנו את הזמן... מי יתן לנו יום אחד 
נוסף בשית אלפי שנין שנוכל לנצל עוד כמה דקות 

א ננצל עוד לתורה ולתפילה...  אז חבל על הזמן... ב
יום ללא נס... עוד לילה חורפי ללימוד התורה... 
לעבודת ה'... לפני שיהיה מאוחר... לפני שיגיעו 
אותם ימי נס... שאז נייחל לקורטוב של שעה אחת 

 של תורה בעוה"ז!!
 



“ 

 

 האם יש ערך יהודי "יצוגי"??

ועדיין לא מצאתי מישהו שהפיס את  סתמא גם אותך...()ומיש לי שאלה שמטרידה אותי זמן רב 
דעתי... אם אתה זוכר לפני כמה חודשים למדנו מסכת יומא... גם יום כיפור עצמו היה לפני כמה 
חודשים... והגמ' שם אומרת באופן ברור: שהרוב המוחלט של הכהנים גדולים בבית שני היו 

אפילו רשעים... אתה יודע מה... עזוב רשעים...  אנשים לא ראוים!!!! ש... שזה אומר שחלקם היו
בגמ' כתוב שהם היו משלמים כסף לכהונה... זאת אומרת ככה: לו יצוייר שהיה רב בית כנסת 
שהיית יודע בבירור שכל הסיבה שהוא זכה לכהן כרב חשוב זה רק בגלל שהוא שילם הכי הרבה 

ל היה מתייחס אליו? הרי אפילו "רב כסף... אני שואל  אותך: היית מעריך אותי? מישהו בכל
מטעם" שאנחנו לא כזה מכבדים אותם... אוי ואבוי להם אם יתפסו אותם שהם שיחדו מישהו 

הכהן שמשלם הכי הרבה כסף...  ואילו בבית שני זה היה רשמי ומוצהר!!!!בשביל להיות רבנים... 
אכול את זה?? יש לי פה כהן גדול!! הוא נהיה הליגער הליגער כהן גדול... תגיד לי: איך אני אמור ל

קדוש ה'!!! הוא אמור להיכנס בשבילי לקודש הקדשים ותכל'ס... אני ואתה יודעים שהוא שווה 
 פחות מהאברך הפשוט ביותר בשכונה... איך אני ואתה אמורים להתמודד עם זה?? 

בינינו... אם אני הייתי שם... הייתי אומר כל טוב... הייתי עוזב את בית המקדש בטריקת דלת אז 
ואומר: מצידי בית המקדש כבר נחרב... מצידי כבר שועלים הילכו בו... אם כזה פרצוף אמור 

 להיכנס בשביל כלל ישראל לקודש הקדשים אז אנחנו כבר אוחזים אחרי הפשיטת רגל... 

אתה רואה שכלל ישראל כן מאוד מאוד כיבדו את  לא רואה את הגישה הזו!!! אבל לא!!! אתה
הכהן גדול!!! כל הפיוט "אמת מה נהדר היה מראה כהן גדול... כאוהל הנמתח... כברקים 
היוצאים.." זה פיוט שמדבר גם על בית שני... הכבוד הגדול שהיו עושים לכה"ג... ברור שזה היה 

שאנחנו אומרים והכהנים והעם העומדים בעזרה כשהיו שומעים...  גם בבית שני... שתבין: מה
מפי כהן גדול בקדושה ובטהרה!!!  אנחנו מדברים פה על כהן גדול שכולנו יודעים עם מי יש לנו 
עסק... כולנו יודעים בבירור שהוא לא הולך להשלים את שנתו... כולנו יודעים שיש לנו עסק עם בן 

ל לחיקוי... וזה לא מפריע לנו לעמוד בחרדת קודש ולהתבטל אדם שהוא ממש ממש לא מוד
אתה מסוגל??? לעבודתו הקדושה... ולהיות עירניים לכל הגה שיוצא מפיו בקדושה ובטהרה... 

 אני עדיין לא!!!! 

אתה מסוגל להתבטל לאדם כ"כ לא סימפטי... ועוד לקרא לו הליגער כהן גדול ולהפקיד בידיים 
קר?? איך?? איך אפשר??? את מי אנחנו בדיוק מרמים... את עצמנו?? שלו את כל הקדוש והי

 איך... איך אפשר???

וסתם ככה... איך יכול להיות שאמת מה נהדר מראה כהן גדול... בתור מה המראה שלו הוא 
כברקים היוצאים מזיו החיות יותר ממני?? למה? בגלל שהיה לו יותר כסף ממני לשלם בשביל 

 שים? להיכנס לקודש הקד

 מישהו יכול לתרץ לי את השאלה הזו???
--- 

 התשובה היא: כאן טמון יסוד מוסד שאנחנו חייבים לזכור אותו:
  ישראל עם קדוש!!!ויש ערך שנקרא  יהודי קדוש!!!יש ערך שנקרא 

החשיבות של כהן גדול נובעת מזה שהוא זה שנבחר ונשלח לייצג את כלל ישראל... אבל האישיות 
ו זה כבר נושא מישני.. כמובן שמן הראוי שאם כבר בוחרים במישהו שייצג את כלל שלו מצד עצמ

ישראל... מן הראוי שהוא יהיה עשוי מזהב ולא מקרטון... אבל גם אם הוא עשוי מזהב טהור והוא 
צדיק יסוד עולם... גם אז!!! לא בגלל זה הוא לובש בגדי כהונה... עם כל הכבוד לשמעון הצדיק 

כנסת הגדולה.. לא בגלל הצדקות שלו הוא לבש שמונה בגדים לכבוד ולתפארת...  שהיה משיירי
רק מה??? בגלל שהוא כה"ג שזה אומר שהוא שלוחם של ישראל ומייצג את כלל ישראל! זה מה 

 שמחשיב אותו ועושה אותו כה"ג על כל החשיבות שבזה..
עניין הוא ראוי או לא?? זה כבר  האם הכה"ג הזה הוא צדיק או לא?? האם ממילא: לגופו של עניין

מול הרבש"ע... אל תדאג... הרבש"ע כבר יתחשבן אותו אחד על אחד האם הוא ראוי  אישי שלו
 לישא את האיצטלא הזו ולכן הוא גם לא משלים את שנתו... אל דאגה... אין משוא פנים... 

אם קרה מה שקרה ולא משנה איך הגענו  אבל אותנו זה לא בהכרח מעניין!!! זה לא נוגע אלינו....
לפשיטת רגל הזו... ותכל'ס... נוצר מצב שזה הכהן גדול!!!! גם אם פשוט שבפשוטים אבל יש לו 

מצד הכלל ישראל שאותם הוא  אלא מצד היצוגיות שלו!!!מעלה וחשיבות... ולא מצד האישיות 
כביכול הפרדת רשויות שאני  מייצג... ואני באופן אישי מאוד מסתבך עם זה רגשית... יש פה

מתקשה לעכל אותה!!! תחשוב שיש לפנינו כה"ג שהאישיות שלו מצד עצמו לא ראויה לשום 
הערכה משום כיוון... ואילו מצד התפקיד היצוגי שהוא נושא מגיע לו את כל הכבוד והתפארת 

ו!!! אני מעריך את התפקיד )ושוב: זה לא שאני מעריך אותשבעולם... כי סו"ס הוא מייצג את כלל ישראל... 
 שלו!! אני מעריך את המדים שלו!!!( 

 אתה מסוגל להבין את זה??? אתה מסוגל לעכל כזו תפיסה??
--- 

תניא אמר שמעון הצנוע לפני רבי רק לשבר את האוזן: יש בתוספתא כלים )פ"א( התבטאות מבהילה: 
ם... אמר לו מי חביב  אתה או כהן גדול שתק אמר אליעזר, אני נכנסתי בין האולם ולמזבח בלא רחוץ ידים ורגלי

אתה שומע?? ר' אליעזר הגדול פונה לתלמידו  לו בוש אתה לומר שכלבו של כהן גדול יותר חביב ממך",
 הכלב של הכהן גדול יותר חביב ממך...  הכלב!!!שמעון הצנוע ומטיח בו צוננים: 

ד כאב לי... למה?? למה רבי אליעזר כשראיתי את התוספתא הזו פעם ראשונה הביטוי הזה מאו
חושב שהכלב של הכה"ג יותר חשוב משמעון הצנוע? מה.. באמת נראה לך שכלבו של כה"ג יותר 

 חביב מאותו תנא קדוש ועוד צנוע?? )הכה"ג לא תמיד היה אדם נחבא לכלים...(

לה לאין ערוך ככל הנראה גם רבי אליעזר וגם שמעון הצנוע... שניהם היו בני מע ומה התשובה??
)לי אין את האומץ להגיד שהכלב שלהם היה יותר מהכה"ג אבל מצינו כבר חז"ל שהתבטאו אם יותר מהכה"ג.. 

ולכן אם תשים לב ר"א  ושניהם ידעו את זה היטב... ראשונים כמלאכים אנו כחמורים ולא כחמורו של...(
וא שותק!! ואם הוא שותק סימן קודם שואל את שמעון הצנוע מי יותר חביב, אתה או הכה"ג... וה

אבל כאן לפתע רבי אליעזר הופך את הקערה שמצד האישיות ללא ספק שמעון הצנוע היה יותר... 
 על פיה!!!

כן כן... שמעון הצנוע... אתה תנא קדוש... אתה צנוע... אז למה התורה כ"כ מכבדת ומפארת את 
 הכה"ג?? למה היא לא מצניעה אותו כמוך??

הוא מייצג את כלל ישראל ואת זה אנחנו מכבדים ומפארים!!!  יש תפקיד יצוגי!!! כנראה שלכה"ג

ובפרט הזה אפילו הכלב שלו יותר חביב ממך... כלומר: אפילו הכה"ג היה כלב... לו יצוייר 
שהכלב הזה היה מייצג את כלל ישראל אז הוא היה חביב והוא היה לובש ח' בגדים לכבוד 

 נינו... למה כ"כ קשה לי לעכל את זה???עכשיו... ביולתפארת...  

אז פעם חשבתי שהקושי שלי בעיקר זה להפריד בין האישיות לבין היצוגיות שלה... ולכן 
אבל לאחר מחשבה... קלטתי קשה לי להתבטל לכה"ג כשאין לי טיפת הערכה אליו...  

נו... לא חסרים אני דווקא יודע טוב מאוד להפריד רשויות... ביני שלא!!! לא זו הנקודה!!!
לנו כל מיני פרצופים שממזמן הייתי רוצה להפליק להם כמה סטירות ולזרוק אותם מכל 
המדרגות... ואני לא עושה את זה... כי... כי אני יודע מי זה אבא שלו... ואני לא יכול 

 לעשות לו את זה... לא חסרים לנו כאלו דברים... 
 ק מה? מה הבעיה שלי??בקיצור: גם אני ואתה יודעים להפריד... ר

 שאני לא מספיק קלטתי כמה יהודי הוא קרוב משפחה של הרבש"ע!!
אנחנו לא קולטים כמה יהודי זה הבן הביולוגי של הרבש"ע... שהוא מצד האישיות שלו 
יכול להיות כלב... אבל מה נעשה שהוא חביב... אתה לא יכול לזרוק אותו מכל המדרגות... 

 רא בצלם... כי הוא חביב... הוא נב
--- 

 כלפי מה הדברים אמורים??
יש נושא ש... שמי שמאוד רוצה יכול להחליט שזה נושא רגיש... אבל אני מתעקש לטעון 
שלא!!! זה לא נושא רגיש!! ובכן: זה לא סוד שבשררות שיש בכלל ישראל... יש שררות 

ג בדורו ומגיע שנובעות מהערכה אמיתית... יש צדיק מפורסם בדורו או תלמיד חכם מופל
לו באמת את כל הכבוד הראוי מרוב הערכה שכולם רוחשים לו... אבל עדיין!!! זה לא סוד 
שעדיין רובא דרובא של השררות שיש בכלל ישראל... זה שררות של ירושה!!! של ממלא 
מקום אביו!!! אבא שלו היה הפטרון הרוחני של הקהילה או הישיבה... ולכולם היה ברור 

תו בני יירש אותו באופן טבעי... זאת אומרת: הבן לא קיבל את השררה הזו שביום פטיר
בגלל שהוא היה ראוי ומוערך וצדיק ותלמיד חכם יותר מכולם... אלא רק בגלל שהוא בן 

 )גם אם "במקרה" יצא שהבן הוא ת"ח מופלג... אבל זה לא בגלל זה(של אבא שלו... 
אתה יכול לשמוע בן אדם שמדבר על מנהיג  לפעמים וכאן מתעוררת לה נימה של זלזול: 

של קהילה.. והוא מדבר עליו בזלזול ובביטול ואפילו קורא לו בשמו הפרטי כאילו הוא 
חבר שלו... ואני מזדעזע ונוזף באותו אחד: איך אתה מעיז לדבר בכזה זלזול על דמות כ"כ 

חס אליו כמו עוד נחשבת שיש ציבור גדול שסרים למשמעתו... איך אתה מעיז ככה להתיי
אחד???  ומה עונה לי אותו אחד?? סליחה... מה הבעיה?? תסביר לי איזה איסור יש 
בלדבר על אדם שכל המכובדות שלו נובעת מזה שאבא שלו הוריש לו ישיבה או קהילה 
או חצר מסוימת...?? אני יודע שיש איסור דאורייתא לדבר נגד תלמידי חכמים... אני גם 

לזלזל בצדיקים... )ויהיו מלעיבים במלאכי אלוקים ומתעתעים בנביאיו  יודע שיש איסור
וגו'...( אבל כאן... אני ואתה הרי לא מכירים אותו.... לא ידוע לנו עליו לא שהוא גדול 
בתורה ולא שהוא מופלג בצדקות... רק מה כן ידוע לנו?? שהוא בן של אבא שלו... אז 

כזה כאילו הוא חבר שלי?? מי אמר שהוא לא מהיכא תיתי שיש איסור להתייחס לאדם 
חבר שלי?? איזה מעלה יש לו יותר ממני שאני צריך לנהוג בו כבוד רק בגלל שהוא בן של 

 אביו?

צריך לדעת זו שאלה מאוד שאלתית!!!! זו שאלה שפוגשת כל אחד ואחד מאיתנו בייחס 
כי מילא רב הקהילה  השניה...שים לב: אני מדגיש: בייחס לקהילה  לקהילה השניה!!!

שלי... או מנהיג החצר שלי... אני במקרה מכיר את האישיות המרוממת שלו מקרוב.. ואני 
באמת ביודעי ומכירי שהוא עובד ה' מנעוריו. ונכון!!! נכון שכבר מגיל ינקות הועידו אותו 

וקא לגדולות וידעו מראש שהוא עתיד להיות ממלא מקום אבותיו... אבל אין הכי נמי... דו
בגלל זה ובזכות זה הוא עבד על עצמו וירק דם במשך שנים והשחיר פניו על התורה ועל 
העבודה  ובסופו של דבר הוא באמת נהיה ראוי לאותה איצטלה... אז עם הרב שלי אני 
מסתדר... אני מבין טוב מאוד שצריך לכבד אותו מצד עצם האישיות שלו... אבל המנהיג 

ך היחיד שאני יודע עליו שהוא בן של אביו... איזה היגיון שהער השניה???של הקהילה 
יש לומר שאסור לי לדבר עליו כאילו הוא חבר שלי... מהיכא תיתי שהוא לא חבר שלי?? 
)עכשיו: שלא תבין: השאלה הזו שאלתית... אתה יודע למה?? כי לו יצוייר שיום אחד יתגלה שח"כ פלוני הוא 

אנחנו נתבע על זה שהתייחסנו אליו כמו ח"כ?? ברור שלא!! למה לא?? כי גאון עצום בנגלה ונסתר... האם 
ההיכרות שלנו איתו היתה מהכובע של ח"כ... מאיפה לנו לנחש שבמקרה... חוץ מזה שהוא ח"כ הוא גם תלמיד 

תה חכם... על אותו משקל: מגיע אותו אחד ומדבר על המנהיג השני כאילו החבר שלו... אה... תטען לו: מאיפה א
יודע שהוא לא תלמיד חכם עצום ועובד ה'??? הוא יענה לך: אז מה... סו"ס אני לא מכיר אותו מהכובע של 
תלמיד חכם... אני מכיר אותו מזה שהוא בן של אבא שלו... ובמשבצת הזו מהיכא תיתי שאני מחויב לדבר עליו 

 בכבוד...(

שגורם להרבה מאיתנו לדבר כי זה!!! זה מה  הנחתי את הדברים על השלחן כמות שהם!!!
בשאט נפש ובביטול בייחס למנהיגים חשובים בכלל ישראל. וכל מי שיש לו קצת חוש 

ברור שזה מנוגד לרצון ה'!!! אבל אף פעם לא שזה צורם... מבין שזה אסור!!! מרגיש 
הצלחתי למצא לזה המילים... תכל'ס... באמת מה הבעיה?? מה האיסור לדבר 

 בזלזול???
 !! שכאן אנחנו מגיעים לאותה נקודה של כהן גדול!!! אז זהו!

הכהן גדול לכתחילה צריך להיות צדיק... ומשתדלים לגדל אותו מאחיו... אבל גם אם לא 
הצלחנו... הרי יש לו חשיבות מצד זה שהוא מייצג את כלל ישראל ומהמקום הזה אנחנו 

 מחויבים לנהוג בו כבוד ותפארת!!! 
אם יש ציבור מסוים בכלל ישראל שסרים ונכנעים תחת מרותו  וממילא על אותו משקל:

של אישיות מסוימת... אז יש לו חשיבות!!! ולו בגלל שהוא מייצג קהילת קודש של 
יהודים רבים מכלל ישראל... ומי שיבזה אותו בגלל שהוא לא מכיר את האישיות שלו... 

לא בגלל שהוא ביזה את יתבע משמים לאו דווקא על זה שהוא ביזה צדיק וקדוש... א
 שלוחם של ישראל... 

 לדבר בגנות של מנהיג של ציבור בכלל ישראל זו עבירה  ח מ ו ר ה ! ! 
מה אעשה... זכותך לטעון  גם לא!!ביזיון צדיק?  לא!!מה זה?? ביזיון תלמיד חכם?? 

אחד שאתה כן שאתה לא מכיר לא הצדקות שלו ולא את הגאונות שלו... אבל יש משהו 
שהוא נעשה פרנס על ציבור שלם בכלל ישראל... ואם ככה קיי"ל שאפילו קל  דע...יו

שבקלין ונעשה פרנס על הציבור נעשה כאביר שבאבירים... ואם אתה מבזה אותו... אתה 
מבזה את הציבור שסר למשמעתו!!! אתה מבזה כך וכך בניו של מקום... וה' לוקח את זה 

"ג חביב יותר משמעון הצנוע... זו חביבות של כלל מאוד בחומרה... אפילו הכלב של כה
ישראל... זה כבוד הבריות!!! וזה לא צחוק... כבוד הבריות במקרים מסוים אפילו יותר 

 חמור מכבוד התורה... 
 תקרא את זה בעיון... זה עמוק... דק... אל תבטל במחי יד... 
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